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Protokoll fiirt vid stvrelse§Smmanträde för Förbundet fiir Ekoparken 97 08 2L

Närvarande: Richard Murray, Peter Schantz, Henrik Watrdenström, Mats Gullberg,

Anne Murray, Birgitta Bergquist, JanaZupanc.

Särskilt inbjuden: Maria Karlsson.

Anmält fiirhinder: Arne Martdng, Christer Grunder och Janicke Henrikson

l. Mötets öppnande
Ordftirande Richard Murray öppnade mötet"

2. Dagordrling
i"astställde s

3. Föregåencle protokoll
Protokollet ftänL)7 06 1i fastställdes. I)et noterades att föijande mening från senaste

protokollet ska utgå " I augusti ska styrelsen bilda en kampaqigruPP, som ska arbeta

nled de aktiviteter som äger rum i Nationaistaclsparken" under punkten övriga frågor

Styreisen tillade också att }{enrik Walelenströrn fiir i uppdrag att skriva en text om

t:xpl oater i ngen vid t,adugardsgärde, Kakeäs.

"ä.Itapporter
Fishariorpef: Heruik belättade om planerlta fibr Fiskarlorpet. Stockholms stad står

som hyresviird och förvaltningsansvaret ligger på Stockholrn fritid. Carl-Johan Evers

kommer att hyra anläggningen och ambiticnen är att stället ska bli en motionscentral

och foreningsträffpunkt.
EkoparksfonrJen: Henrik berättacle om f,onden där WWF står ftir \'ärna, Strömma

kanal fttr visa och Ståthållarämbetet {ör vårda. Fern procent av behållningen kommer

att delas ut till olika projekt.
.Aktuetlafrågor:Peter berättacle om läget ;iär det gäller exploatering utmed

Llppsalavägen, kraftledningen i Belgsharnra, exploateringsplaner vid Frösundavik,

NCC:s planer vid Jiirva krog.

V'rafikutskattets behandling av Inespaketel.' Peter och Richard har uppvaktat angående

detta.
Ekonomi: Mats föredrog ekonomin ( se bilaga). Med tanke på den kraftigt ökade

omslutningen ska Mats ha fortlöpande kontakt med Ftirtrundets revisorer' Mats ska

också göra särredovisningar av projekten Staci cch Natur i balans och

Kulturhuvudstadsåret'98.
Nya medlemmar: Styrelsen antog fcrreningen" Bergshamra ftir alla" till ny medlem'

ikoparke, internationellt: JarruV.upanc berättade om att en artikel hon skrivit om

Ekoparken " Stockhlom's National Ecopark" har publicerats i 'Iopos - European

Landscape Magazine.
Kartan: Den internationella kartan har kommit. Peter Lundevall från

Stadsledningskontoret har bett Förbundet cm hjälp med aff marknadsfötakartan'

Maria och Birgitta ska hjälpa till.

5. Remissvar
Styrelsen godkände ett nytt remissyttrande angående Brahelttnd'

FOrbundeisvarar på planen om att bygga ett sexvånings studenthus päenplattform i

vattnet vid Frihamnen. Anne uppdrogs att svara på planen.
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Anne ska kolla upp hur det går med översiktsplanen-

6. OS
Förbundet ftir regelbundna samtal och har rnötetr med Michael Arthursson. Henrik ska

gå in och undersöka påståendet om att flera jurister vill att lagen om

Nationalstadsparken ska omprövas enl' en artikel i SvD 2ll8-Det beslöts att om vi fär

OS ska ltirbundet vara med i Green Games Watch, ftir att bevaka hur anläggningarna i
L:.koparken utfonnas.

f. Pysikcentrum
Regeringen har gjort ett yttrande till regeringsrätten' Kornpletterande yttrande ska vara

inne i början av september och forhandlingarna kommer troligtvis äga rum i oktober

med dom i november eller decernber.

L §taci nch h'ilful- i iral:tlrs

' 
.r:ilti: (il'tvin i:,.,h §'1:,ii'iir.li.,lrl'ar nteririisi'lii:i<" liiitir.lcl:. l,-'li-i,-lr t::ch en lista på ett

ii,r',;k;iriiliiir:r:k. illi;clti.t lit:i,':tco ärilc[ai iiri:r-il'år iiltcrr:i*rilatabns'

9. Kulturhu','urlstadsårct'98
liic:lrald her'ättnrle: att vi lått pengilr li:ån Kr,illitrltuv'tttistadslrrcL '98 tör att bedriva

lr;lg,i'anrvct^l:s.,ittti:et i parkr:tt. St','rs'i::n:i-. grtl:Ii;t :'i1't Ir{iir':;i Kirrlss;otr atrställs som

i.1'1-,i6:ktlctl;lrc l'rän oq:lt nletl f{):e.;ktcbt:r. }';',rci:;*tt heu,liif i'itt tltst" Ijans !\'aldcnström

::i)!11 silntnriurk;liiu.irrte Jor ilr:t nro{:,rlt:i:li;,-i :i(rlil }li;t bii,la:;i;ch at{ fr'ån styrelselt ska

il;..:l"t::'i.l g;!;.i;'1r.;r .'i,ii il:;1.,t. i),:i he:siöil; ar-i i,rl'.1,i l'il slt'l'.u:'llf:i'r" i derr konuner Richard.

l,rlgi11t, illlri:te, ri*lt I\{;",iirt.iti irrui. l:'[-r1"r.rj'1,,111 hr.'s]öt ''iiiari:"rli den 24 sr:ptenibcr

lnt;rriniet'prciti'att;r;iclct fitt itlt litiil.e r.:r-:i'l lii rii:rt il:i:' ii(:{-:lLr1 j'.i'irltiler clen förs'ta

tiireuiugskcniiransen clldn;rs pri *'./sir:ii-rr,i:;t;r ir,slitutti,-:t'-:t', riilclian 19.00" Det heslöts

;rt'r inbjutla lViats Wjbonr, fiiirr K.ulr*rlli;r'r:ii,::t;lr.i:,;dtict 'rix. tiii ii:ircningskonferiittsen.

St-r,relseu gav irrppclragtill lvlarinatt;:iila t,'tr hlii!s,el firr Ktrilnrhr-rvudstadsåret'98'

.1'ovi211-,r-rpanc krc-r'iittracle om pianertiii ftir eii !i'istfest pr:t ilt'u*iisvikens is. som ett

i' vr:r1crn äIl H u nd*r I"ulturhuvud sta,jrsåret.

I i"l. (ivriga I'rri grir
i:,lr<rytrtrksturen"'Yi fcirsöker fyila båten lill den första septembcr. otn det inte firngerar

ska fienrik kolla upp om det går a.tt avbestii.lla tiåten.

t 1". Nästa rnöte
Kommer attägarum onsdagen den 1 oktober kl 18.00. (Eventuellt i Fiskartorpet.)

I\{öte 2: onsdagen den 12 november kl 18'00

h{aite 3: måndagen den i5 decemberkl I8.00
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Vid protokollet:

fuIaria Karlsson
kanslist

I{ichairi
orcl rl


